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       Kołobrzeg, dnia 24 kwietnia 2019 r. 
BRM.0002.8.2019.K 

 
Protokół Nr 8/2019 

 
VIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2019 r.  
o godz. 9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) nadania nazwy umocnieniom brzegowym rzeki Parsęty przy ul. Rzecznej  

w Kołobrzegu, 

2) udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

4) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

5) przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej dla Dorosłych im. Józefa 

Wybickiego w Kołobrzegu, 

6) określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie 

przekraczającym ten wymiar zajęć, a także warunków całkowitego zwolnienia 

z tych opłat w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg, 

7) zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka 

„Kołobrzeskie becikowe”, 

8) uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg, 

9) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenów położonych pomiędzy ulicami 

M. Kopernika, Gen. Wł. Sikorskiego i F. Chopina, 

10) ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. 

do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy 

Dygowo, 

11) wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic 

Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2019 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

12) nabycia prawa własności nieruchomości, 

13) oddania na rzecz Polskiego Związku Działkowców w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości położonej w obrębie 18 miasta Kołobrzeg, 

14) oddania w dzierżawę, na okres 1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45  

w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 



2 

 

17) zmian w składzie osobowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

Komisji Komunalnej, Komisji Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg, 

18) rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

1) roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2018, 

2) sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wychodzenia z Bezdomności 

na lata 2018 – 2020 za okres od października do grudnia 2018 r., 

3) sprawozdanie z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 7/2019 VII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 3 kwietnia 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak 

otworzył VIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

  Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Monikę Foremną – Pilarską i Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępców 

Prezydent Miasta,  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Panią Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
20 radnych. Radny nieobecny usprawiedliwiony Bogdan Błaszczyk. Jest to wymagane 
quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad.  
 
W dyskusji nad porządkiem obrad, którą otworzył Przewodniczący Rady według 
kolejności zgłoszeń udział wzięli: 
Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad sesji w punkcie 4 projektu 
uchwały uchylającego uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu parkingu działającego  
w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie Miasto Kołobrzeg oraz stawek opłat. 
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Przewodniczący zaproponował, że jeżeli wniosek o zmianę porządku przejdzie, to ten projekt 
uchwały proponując w pkt 4, jako podpunkt 9a. 
 
Głosowanie wniosku w sprawie: 
zmiany porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały 
uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu parkingu działającego w systemie 
"Parkuj i Jedź" (Park & Ride) w Gminie Miasto Kołobrzeg oraz stawek opłat - wniosek Pani 
Prezydent Miasta: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba. 
 
NIEOBECNI (1) 
Bogdan Błaszczyk 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 4 
projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie w sprawie przyjęcia regulaminu 
parkingu działającego w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie Miasto 
Kołobrzeg oraz stawek opłat. Ten projekt został ujęty w porządku obrad, jako 
podpunkt 9a w punkcie 4. 
 
Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) nadania nazwy umocnieniom brzegowym rzeki Parsęty przy ul. Rzecznej  

w Kołobrzegu, 

2) udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

4) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

5) przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej dla Dorosłych im. Józefa 

Wybickiego w Kołobrzegu, 

6) określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie 

przekraczającym ten wymiar zajęć, a także warunków całkowitego zwolnienia 

z tych opłat w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg, 

7) zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka 

„Kołobrzeskie becikowe”, 
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8) uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg, 

9) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenów położonych pomiędzy ulicami 

M. Kopernika, Gen. Wł. Sikorskiego i F. Chopina, 

9a) uchylająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu parkingu działającego 

      w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie Miasto Kołobrzeg oraz 

      stawek opłat, 

10) ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. 

do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy 

Dygowo, 

11) wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic 

Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2019 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

12) nabycia prawa własności nieruchomości, 

13) oddania na rzecz Polskiego Związku Działkowców w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości położonej w obrębie 18 miasta Kołobrzeg, 

14) oddania w dzierżawę, na okres 1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45  

w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

17) zmian w składzie osobowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

Komisji Komunalnej, Komisji Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg, 

18) rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

4) roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2018, 

5) sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wychodzenia z Bezdomności 

na lata 2018 – 2020 za okres od października do grudnia 2018 r., 

6) sprawozdanie z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją o przetargach było przedstawione wcześniej w formie pisemnej i stanowi 

załącznik do protokołu.  

Brak chętnych do dyskusji. 

 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Radni złożyli na piśmie do Pani Prezydent Miasta następujące interpelacje i zapytania: 

 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak zapytanie w sprawie środków finansowych 

przeznaczonych na media. 
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Pani radna Izabela Zielińska złożyła trzy interpelacje: 

 w sprawie zadania pn. „Budowa miejsca rekreacyjno-wypoczynkowego w Parku im. 

Gen. J. H. Dąbrowskiego 

 w sprawie zakupu wiaty przystankowej na ul. 6 Dywizji Piechoty 

 w sprawie podania autora odpowiedzi na interpelacje. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył cztery interpelacje i dwa zapytania: 

 interpelacja w sprawie udostępniania dokumentów kontroli 

 interpelacja w sprawie zakupu maszyny  - butelkomat 

 interpelacja w sprawie zakupu kilku „przysiadek” na przystanki autobusowe  

w centralnych punktach miasta. 

 interpelacja w sprawie zamontowania przy wejściach na kort tenisowy na Osiedlu 

Ogrody znaków zakazem wprowadzania psów. 

 zapytanie w sprawie promocji miasta i obsługi Prezydenta Miasta. 

 zapytanie w sprawie publikacji na portalu Także.pl 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył cztery zapytania: 

 w sprawie udzielenia bardziej szczegółowej odpowiedzi na wcześniejsze interpelacje. 

 w sprawie montażu sygnalizacji świetlnej na przejściach na ul. Zdrojowej / Rejmonta 

lub zmiany organizacji ruchu na rondzie. 

 w sprawie montażu sygnalizacji świetlnej wraz z urządzeniem do pomiaru prędkości 

na przejściach dla pieszych na ul. Grzybowskiej. 

 w sprawie monitoringu i montażu urządzenia rejestrującego pomiar prędkości na 

skrzyżowaniu ulic Koszalińska, Lipowa, Unii Lubelskiej. 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył 2 interpelacje: 

 w sprawie budowy targowiska miejskiego 

 w sprawie ronda im. Rotmistrza Witolda Pileckiego 

 

Pani radna Renata Brączyk złożyła jedną interpelację i dwa zapytania: 

 interpelacja w sprawie wymiany nawierzchni ulicy Skoczylasa 

 zapytanie w sprawie zawieszenia połączenia linii autobusowej nr 6 w kierunku 

Grzybowa 

 zapytanie w sprawie pustostanów przy ul. Wesoła, Starynowska, Błękitna 

 

Pan radny Wiesław Parus złożył zapytanie w sprawie ogrzewania piecami na paliwo stałe 

oraz wymiany pieców. 

 

Pan radny Piotr Lewandowski złożył interpelację w sprawie montażu budki / stojaka na 

nekrologii przy wejściu do kościoła na ul. Mieszka I. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację w sprawie wymiany dwóch tablic 

informacyjnych na terenie Osiedla Nr 3 Zamoście. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje: 

 w sprawie dzierżaw na Bulwarze Szymańskiego 
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 w sprawie udostępnienia dokumentacji związanych z wypadkami, w których 

uczestniczyły śmieciarki MZZDiOŚ. 

 

Pan radny Artur Dąbkowski złożył zapytanie w sprawie aktualizacji regulaminu jednostek 

podległych dot. nielegalności wywieszania tabliczek zakazujących wyprowadzanie psów  

i interpelację w sprawie zamiany wiat przystankowych w Podczelu. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył pięć zapytań: 

 w sprawie nieinwentaryzowanych rur kanalizacyjnych na terenie miasta 

 w sprawie umów podpisanych z mediami 

 w sprawie umów dzierżawy kawiarni znajdującej się w RCK 

 w sprawie uszkodzonej rury wodociągowej przy ul. Chodkiewicza i Fredry 

 w sprawie pełnomocnika ds. współpracy z Radami Osiedli i Budżetu Obywatelskiego 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie wypowiedzenia umowy. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas złożyła interpelację w sprawie bonifikaty przysługującej przy 

przekształceniu prawa wieczystego użytkowania w prawo własności. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła zapytanie w sprawie powołania zespołu dot. komunikacji 

miejskiej. 

 

Pani radna Małgorzata Grotto złożyła interpelację w sprawie utworzenia Młodzieżowego 

Budżetu Obywatelskiego dla każdej szkoły. 

 

Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył interpelację w sprawie montażu psich pakietów na 

ul. Okopowej. 

 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy umocnieniom 

brzegowym rzeki Parsęty przy ul. Rzecznej w Kołobrzegu 

Projektodawcą uchwały był Przewodniczący Rady Miasta i on również przedstawił Radzie 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Przewodniczący Rady poinformował, że Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Szczecinie 
w dniu 24 kwietnia 2019 r. przekazało drogą elektroniczną informację, że nie zgłaszają 
zastrzeżeń do projektu uchwały. 
 
Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 
Stanowisko zostało przedstawione także w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że członkowie Klubu są za 

poszukaniem innego miejsca na uczczenie tak zasłużonej dla miasta osoby. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub wyraża pozytywne 

stanowisko do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu informując, że każdy  

z członków Klubu wyrazi swoje stanowisko indywidualnie. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Mieszkaniec Kołobrzegu 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy 

umocnieniom brzegowym rzeki Parsęty przy ul. Rzecznej w Kołobrzegu: 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁE  

NR VIII/84/19 w sprawie nadania nazwy umocnieniom brzegowym rzeki Parsęty przy  

ul. Rzecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2019 pomocy 

finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 
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Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej 

innym jednostkom samorządu terytorialnego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/85/19  

w sprawie udzielenia w roku 2019 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawił Radzie Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski 

– Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub generalnie jest za 

pozytywny stanowiskiem do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki Prezydent Miasta o treści: sprostowanie załącznika nr 4, w którym w tabeli 

kwotę 7.300,00 zł niekwalifikowanych wydatków omyłkowo przypisano do wydatków 

bieżących oświatowego programu „Równy Start” zamiast do wydatków bieżących projektu 

„Poprawa zagospodarowania stawów na terenie miasta Kołobrzeg”: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
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PRZECIW (1) 

Kamil Barwinek 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. wraz z przyjętą autopoprawką. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/86/19 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski 

– Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie opiniował tego 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził dyskusję nad 

projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/87/19 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przeniesienia siedziby Szkoły 

Podstawowej dla Dorosłych im. Józefa Wybickiego w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – 
Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził dyskusję nad 

projektem uchwały w sprawie przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej dla Dorosłych  

im. Józefa Wybickiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/88/19   

w sprawie przeniesienia siedziby Szkoły Podstawowej dla Dorosłych im. Józefa 

Wybickiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wymiaru czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć, a także 

warunków całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto 

Kołobrzeg 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z autopoprawką i uzasadnieniem. Prezydent Miasta poinformowała, że projekt uchwały 
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pozytywnie zaopiniowała Rada Oświatowa Gminy Miasto Kołobrzeg. Opinia stanowi 

załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych:  
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Członkowie 

Klubu będą głosować indywidualnie.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani Elżbieta Korczewska – Kierownik Referatu Oświaty 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem)  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu Ad Vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Elżbieta Korczewska – Kierownik Referatu Oświaty 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem). 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
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Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawek zgłoszonych przez Panią Prezydent Miasta o treści: 

„§ 2 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 

§ 2. Za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka w czasie przekraczającym 

wymiar, o którym mowa w § 1, określa się opłatę w wysokości 1,00 zł (słownie: jeden złoty) 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz  

Zięba 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła pierwszą autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

Autopoprawka druga Prezydent Miasta do § 3 projektu uchwały o treści: 

„§ 3.1. Zwalnia się z opłaty, o której mowa w § 2 rodziców (opiekunów prawnych) dzieci, 

którzy posiadają Kołobrzeską Kartę Mieszkańca, o której mowa w odrębnej Uchwale  

Nr V/69/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie wprowadzenia i 

realizacji programu pn. Kołobrzeska Karta Mieszkańca (Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2019 r. poz. 1622). 

§ 3.2. Zwalnia się z opłaty, o której mowa w § 2 rodziców (opiekunów prawnych) dzieci 

posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego lub opinię o potrzebie 

wczesnego wspomagania rozwoju dziecka, wydane przez poradnię psychologiczno – 

pedagogiczną.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 
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NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła drugą autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć, a 

także warunków całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

wraz z przyjętymi autopoprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/89/19  

w sprawie określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie 

przekraczającym ten wymiar zajęć, a także warunków całkowitego zwolnienia z tych 

opłat w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej 

zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe” 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Członkowie 

Klubu będą głosować indywidualnie.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

Ad Vocem 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Grzegorz Czakański - Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem). 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad przyjęciem 

poprawki zgłoszonej przez Panią radną o treści: 

„Do § 2 dodać ust. 4 w brzmieniu: 4. Świadczenie przysługuje w wysokości 1.000,00 zł 

(jeden tysiąc złotych) na każde urodzone, żywe dziecko ze stwierdzoną 

niepełnosprawnością. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (10) 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

zgłoszonej przez Panią radną Renatę Brączyk. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Prezydent Miasta  

w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka 

„Kołobrzeskie becikowe”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak,  

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/90/19 w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się 

dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta 

Kołobrzeg 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak – 
Przewodniczący Rady, który był projektodawcą uchwały. 



18 

 

 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko - 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. O przedstawienie opinii proszę Panią radną Karolinę 

Szarłatę – Woźniak – Przewodniczącą Komisji informując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wniosku do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu 

będzie głosował indywidualnie.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Adam Hok. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/91/19 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenów położonych pomiędzy ulicami M. Kopernika, Gen. Wł. Sikorskiego 

i F. Chopina – projekt uchwały nie był procedowany przez Radę Miasta. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z podjęciem przez Radę Miasta uchwały 

Nr VIII/91/19 w sprawie uchylenia uchwały Nr XIX/240/16 z dnia 19 kwietnia 2016 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód przyjętego Uchwałą 

Nr XVIII/242/08 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 18 lutego 2008 r. (Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego Nr 47, poz. 1021), dla terenu położonego pomiędzy ulicami  

M. Kopernika, gen. Wł. Sikorskiego i F. Chopina, Rada Miasta nie będzie nad nim 

procedowała. 

 

Ponadto w tej sprawie do Rady Miasta, Mieszkańcy będący właścicielami działek położonych 

pomiędzy ulicami Mikołaja Kopernika, Gen. Władysława Sikorskiego i Fryderyka Chopin  

w dniu 23 kwietnia 2019 r. złożyli pismo zawierające uwagi do projektu uchwały.  

 

Punkt 4 podpunkt 9a – podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

regulaminu parkingu działającego w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie 

Miasto Kołobrzeg oraz stawek opłat 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska 
– Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wypracował 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Kamil Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu parkingu działającego w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie Miasto 

Kołobrzeg oraz stawek opłat: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Wiesław Parus, Izabela Zielińska. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Stwierdzam jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/92/19 uchylającą uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu parkingu 

działającego w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w Gminie Miasto Kołobrzeg oraz 

stawek opłat. 



21 

 

 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów 

Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych 

przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z autopoprawką i uzasadnieniem. 

 

Do Rady Miasta wpłynęły także opinie Rady OPZZ Powiatu Kołobrzeg i Porozumienia 

Komisji Zakładowych NSZZ „Solidarność”.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja negatywie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie.  

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko - 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Kamil Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wypracował 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Adam Hok 
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 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem). 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie wniosku o przerwę obiadową. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (1) 

Kamil Barwinek 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław 

Parus, Danuta Wilk. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 15:15. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie 

wniosek Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu uchwały: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Bieńkowski, Wiesław Parus 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały i pozostaje on w dalszym procedowaniu. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę Pani Prezydent Miasta 

polegającą na wykreśleniu w załączniku do projektu uchwały z punktu 2) „uprawnienia 

gminne do korzystania z przejazdów bezpłatnych” zapisu dotyczącego uprawnień pasażerów 

samochodu osobowego i autobusu zaparkowanego na terenie parkingu „Pakuj i Jedź” tj. lp. 2 

i lp. 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta. 

 

Druga autopoprawka Prezydent Miasta o treści: 

§ 5. Otrzymuje brzmienie: Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego i wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2019 r.” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta. 

 

Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Jacka Woźniaka – Przewodniczącego Rady  

o treści: 

W załączniku pkt 2: Uprawnienia Gminne do korzystania z przejazdów bezpłatnych w tabeli 

:Osoby posługujące się wyłącznie biletem elektronicznym spersonalizowanym” pkt 1 

wykreślić zapis: „które ukończyły 60 rok życia.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Kamil Barwinek, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (10) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła jego poprawki. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia uprawnień 

pasażerów Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych 

przejazdów środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo wraz z dwoma przyjętymi wcześniej autopoprawkami 

Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



25 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/93/19 w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji Miejskiej w 

Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów środkami lokalnego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy 

Dygowo. 

 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2019 oraz 

określenia sezonu kąpielowego 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata - Woźniak informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Renata 

Brączyk – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak- 

Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

5. Komisja Morska. Opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk - Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Kamil Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach 

morskich przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2019 oraz określenia sezonu 

kąpielowego: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Izabela Zielińska. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/94/19 w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych 

do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2019 oraz określenia sezonu kąpielowego. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa własności 

nieruchomości 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata - Woźniak informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Izabela Zielińska. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/95/19 

w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania na rzecz Polskiego 

Związku Działkowców w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonej w obrębie 

18 miasta Kołobrzeg 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata - Woźniak informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk - Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania na rzecz Polskiego Związku 

Działkowców w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonej w obrębie 18 miasta 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/96/19 

w sprawie oddania na rzecz Polskiego Związku Działkowców w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości położonej w obrębie 18 miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres  

1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45 w obrębie 6 położonych przy ul. 

Wschodniej w Kołobrzegu 

 

Pani Prezydent Miasta Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

uzasadnieniem. 

Powyższy projekt opiniowała: 
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1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub nie 

wnosi uwag do projektu uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres  

1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45 w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/97/19 

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45 

w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Kołobrzeg 

 

Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 

Obywatelskich. W imieniu Komisji projekt uchwały przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – 

Przewodniczący Komisji. 
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Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały, które stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 

Lewandowski - Członek Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu zagłosuje 

indywidualnie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Kamil Barwinek – Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały wraz z poprawką. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który zgłosił poprawkę do § 1 projektu uchwały 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i dyskusja trwała dalej 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz - Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Artur Dąbkowski, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

poprzez wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny o zmianę porządku obrad: 

Wyniki głosowani 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki. 
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PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad, ponieważ 

wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głosów za i projekt uchwały pozostał w dalszym 

procedowaniu. Dyskusja była dalej kontynuowana.  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i przystąpił do glosowania poprawek zgłoszonych przez pana radnego 

Piotra Rzepkę. 

 

Poprawka nr 1 o treści: 

W § 53 po ust. 2 dodaje się ust. 3 w brzmieniu: 3. Komisje wskazane w § 51 zatwierdzają 

roczne plany pracy w terminie do 31 stycznia każdego roku.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła poprawkę większością głosów. 

 

Poprawka nr 2 zgłoszona przez Pana radnego Piotra Rzepkę 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Agnieszka Trafas. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę nr 2 

zgłoszoną przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Głosowanie w sprawie: Poprawka nr 3 radnego Piotra Rzepki.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę nr 3 

zgłoszoną przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Głosowanie w sprawie: Poprawka nr 4 radnego Piotra Rzepki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (9) 

Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę nr 4 

zgłoszoną przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Głosowanie w sprawie: Poprawka nr 5 radnego Piotra Rzepki.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę nr 5 zgłoszoną 

przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Głosowanie w sprawie: Poprawka nr 6 radnego Piotra Rzepki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę nr 6 zgłoszoną 

przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętymi poprawkami:  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (8) 
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Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/98/19 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

„Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił go Radzie wraz z 
uzasadnieniem. „Zgodnie z § 52 ust. 3 Statutu Miasta w toku kadencji Rada może 
dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. Mając na względzie 
propozycje Klubu Radnych "Kołobrzescy Razem”, co do zmian liczbowych stałych Komisji 
Rady, wnioskuję do Rady Miasta o zwiększenie składu liczbowego: 

1)  Komisji ds. Budżetowo - Gospodarczych do 7 radnych, 

2)  Komisji Komunalnej do 7 radnych, 

3)  Komisji Uzdrowiskowej do 8 radnych.” 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że projekt 

uchwały jest wynikiem kompromisu wypracowanego przez wszystkie Kluby działające 

w Radzie. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg: 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba. 
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NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/99/19 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, Komisji Komunalnej, Komisji 

Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady: „Zgodnie z § 52 ust. 3 Statutu Miasta 
w toku kadencji Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych 
Komisji. Mając na względzie propozycje Klubu Radnych "Kołobrzescy Razem”, co do zmian 
osobowych stałych Komisji Rady, wnioskuję do Rady Miasta o dokonanie zmian w składzie 
osobowym Komisji ds. Budżetowo - Gospodarczych, Komisji Komunalnej, Komisji 
Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg.” 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Klubu przekazując, że on nie wyraża zgody na pracę w 

Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Lewandowski, który w związku z niewyrażeniem zgody na pracę  

w Komisji ds., Budżetowo – Gospodarczych przez radnego Dariusza Zawadzkiego,  

w imieniu Klubu „Kołobrzescy Razem” zgłosił Pana radnego Adama Hoka 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Kalinowski zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

polegającą na wycofaniu projektu uchwały w porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (9) 

Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Piotr Rzepka. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad, ponieważ 

wniosek o zmianę nie uzyskał wymaganych 11 głosów za i projekt pozostaje  

w dalszym procedowaniu. Dyskusja była dalej kontynuowana. 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. Przed przystąpieniem do głosowania 

Przewodniczący zapytał zgłoszonych radnych: Adama Hoka, Danutę Wilk, Artura 

Dąbkowskiego, Jacka Woźniaka, czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczej, Komisji Komunalnej i Komisji Uzdrowiskowej o zgodę na pracę w tych 

Komisjach. Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez Pana radnego 

Piotra Lewandowskiego o treści: 

„Do składu osobowego Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych … powołuje się radnego 

Adama Hoka.” 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Głosowano w sprawie: poprawki radnego Piotra Lewandowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę radnego Piotra 

Lewandowskiego. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  

w składzie osobowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, Komisji Komunalnej, Komisji 

Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził większością głosów podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/100/19 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

Komisji Komunalnej, Komisji Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca na 

działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie skargi przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. Komisja zawnioskowała do Rady o uznanie skargi za bezzasadną. 

 

Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie stanowisko do projektu 

uchwały. Prezydent nie wniosła uwag. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 

głosował zgodnie ze swoim sumieniem. 

3.  Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub nie 

wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Skarżący 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu 

Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu 

Miasta 

 skarżący 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańca na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1: „Uznaje się za 

bezzasadną skargę …”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki. 

PRZECIW (1) 

Piotr Rzepka 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR VIII/101/19 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca na działania Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg. Rada uznała skargę za bezzasadną. 

 

Punkt 5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

 

Punkt 5 podpunkt 1 - roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ustawy  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2018 

 

Prezydent Miasta w dniu 28 marca 2019 r. przedłożyła do Rady Miasta pisemne 

sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie 

Miasto Kołobrzeg w roku 2018. 

Powyższe sprawozdanie rozpatrzyła Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji 

opinie przedstawiła Pani radna Renata Brączyk informując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna 

Renata Brączyk - Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie wnosi 

uwag do sprawozdania. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z realizacji zadań z zakresu ustawy  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz Miejskiego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 2018: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie  

z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 

oraz Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 – 2020 w Gminie 

Miasto Kołobrzeg w roku 2018. 

 

Punkt 5 podpunkt 2 - sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Wychodzenia  

z Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres od października do grudnia 2018 r. 

 

Prezydent Miasta w dniu 28 marca 2019 r. przedłożyła do Rady Miasta roczne sprawozdanie 

z realizacji Miejskiego Programu Wychodzenia z Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres 

od października do grudnia 2018 r. 

Powyższe sprawozdanie rozpatrzyła Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji 

opinie przedstawiła Pani radna Renata Brączyk informując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania i opiniuje go pozytywnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pan radny Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Wychodzenia z 

Bezdomności na lata 2018 – 2020 za okres od października do grudnia 2018 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych obecnych na sesji w chwili głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Dąbkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie  

z realizacji Miejskiego Programu Wychodzenia z Bezdomności na lata 2018 – 2020 za 

okres od października do grudnia 2018 r. 

 

Punkt 5 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska złożyła Radzie ustne sprawozdanie z działalności 

między sesjami. 

Punkt 6 – wolne wnioski i informacje: 
 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 17 kwietnia 

2019 r. poz. 2076 została ogłoszona: 

 Uchwała Nr VI/74/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 19 marca 2019 r.  

w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w Kołobrzegu. Uchwała 

wejdzie w życie 2 maja 2019 r. 

 Komisja Rabinistyczna do spraw cmentarzy przesłała do wiadomości 

Przewodniczącego Rady pismo dot. uzgodnienia lokalizacji budowy Pomnika 

Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców. 

 

 Przewodniczący przypomniał Radnym, że zgodnie z art.24h ust. 4 ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym są zobowiązani do złożenia kolejnego 

oświadczenia majątkowego w terminie do 30 kwietnia 2019 r. według stanu na dzień 

31 grudnia 2018 r. Do tego oświadczenia należy dołączyć kopię swojego zeznania o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego 

korektą. Oświadczenie składa się w dwóch egzemplarzach.  

 

Pan radny Dariusz Zawadzki przeprosił Panią radną Izabelę Zielińską za swoje wcześniejsze 

zachowanie. 

Pani radna Izabela Zielińska zapytała Prezydent Miasta o sytuację w placówkach 

oświatowych. 

Pani Prezydent Miasta przekazała informację o egzaminach uczniów szkół gimnazjalnych. 

Pani radna Izabela Zielińska podziękowała dyrektorom i nauczycielom, którzy byli przy 

egzaminach za zorganizowanie i przeprowadzenie tych egzaminów. 

Pani radna Renata Brączyk w imieniu mieszkańców poprosiła o wyjaśnienie sprawy 

przejazdu autobusami. 
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Pan radny Kamil Barwinek podziękował za przygotowanie i zorganizowanie Spotkania 

Wielkanocnego. Zapowiedział, że takie spotkania będą organizowane co roku. 

 

Pani Prezydent Miasta również podziękowała za zorganizowanie Spotkania Wielkanocnego 

dla samotnych. Pani Prezydent poprosiła, aby sesję absolutoryjną zaplanować do  

20 czerwca 2019 r. 

 

Punkt 7 – zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg. 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 19.55. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg - Jacek Woźniak ………………………….. 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak                  ………………………….. 

 
 
 
 

 
 


